
 

 

Tid   Punkt + indhold + formål Proces 
Drøftelse 

Beslutning 
orientering 

Ansvarlig  Referat  

 1. Godkendelse af dagsorden. 

Herunder valg af mødeleder 

 DHK I.a.b. 

 2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 

Herunder underskrift af referatet fra forrige møde 

Beslutning DHK I.a.b. 

5 min 3. Elevrådet orienterer Orientering M + E Elevrådet(formand/næstformand) var afsted på landskonference 
for elevråd. Arbejde med forskellige forslag om ideer til udvikling 
af skolen. Margrethe er blevet valgt ind i DSE’s lokalråd.  

10 min 4. Samarbejde med trivselsråd 

 

Beslutning DHK Dennis orienterede om samarbejdet mellem trivselsrådene og 
skolebestyrelsen. Der vil blive lavet et oplæg blandt 
skolebestyrelsens forældremedlemmer om samarbejdet, 
herunder indhold til teamer/fokuspunkter.  

Rikke, Mette og Dennis er primus motor for opgaven.  

Skolebestyrelsesmøde Lind Skole 

Skolebestyrelsesformand: Dennis Heldgaard Kristensen 

Næstformand:  Rikke Bjerrehuus Folden 

Deltagere: Dennis Heldgaard Kristensen, Mette Juhl-Nielsen, Kim Wemmelund, Kim Gadegaard, Mikael Koed Thomsen, Rikke 
Bjerrehuus Folden, Lisbeth Noe, Søren Led-Jensen, Tore Gundersborg Sandbøl, Hanne Lolholm, Tove Arndt,  Tina Weiland 
Sørensen 

Elevrådsrepræsentanter: Margrethe, Emilie 

Afbud:  Kate Sinnbeck 

Dato: 24.11.2022  
Sted: Lind skole, Parlamentet 
  

Dagsorden 

Mødeleder: MJN 

Dagsorden: DHK 

Referent: SLJ 



45 min 5.  Høringssvar - budget Drøftelse LN Lisbeth gennemgik forhold omkring kommende 
budgetbesparelser og sparekataloget. Samlede besparelser på 
serviceområde 12 i 2023 er 5 mio. og 10 mio. i 2024.  

Fokus for skolebestyrelsens høringssvar er, hvad der er særlig 
vigtigt for Lind Skole. Der er derfor kun kommentar til disse 
punkter. 

Vedr. pkt. 3. Der udtales bekymring om at fjerne understøttelsen 
på naturfagsområdet. Der ønskes ikke en nedprioritering af 
naturfagsområdet.   

Vedr. pkt. 5. Der ønskes ikke besparelser på kulturområdet, da 
disse bliver brugt bredt på tværs af skolen. Kun deltagelse i 
Herning Operafestival benyttes ikke af Lind Skole. Kulturområdet 
giver en diversitet og opfattes som en vigtig del af børnenes 
almene dannelse, anderledes oplevelser og styrkelse af 
fællesskaber og relationer. 

Vedr. pkt. 6. tilskud til konkrete events(Lego League/projekt 
Edison). Det har meget stor betydning for de elever som deltager. 
Der opleves en væsentligere relevans og større grad af 
involvering når elever deltager i sådanne events. Derfor ønskes 
derfor heller ikke besparelser på dette pkt. 6. 

Vedr. pkt. 8. Tildeling af midler til praktisk støtte. Der ønskes ikke 
besparelser på dette punkt, da dette ikke harmonerer med at 
danne den mangfoldige skole. Der savnes i sparekataloget en 
konkretisering/forklaring vedr. hvad praktisk hjælp er, herunder 
anvendelsen af støttemidler vs. Støttemidler anvendt som 
pædagogisk hjælp.  

Vedr. pkt. 11. Svømning i 4. klasse. Der ønskes ikke besparelser 
på området, da dette ses som vigtig del af børnenes dannelse, 
udvikling og udvikling. Den eneste mulighed for at en del børn 
reelt bliver trygge ved vand, lærer at svømme og begå sig i 
sådanne miljøer. 

Vedr. pkt. 15. og pkt. 19. Besparelser her vil give forringelser af 
servicen på Lind skole, herunder SFO.  

Vedr. pkt. 18. Der ønskes ikke besparelser på fælles aktiviteter, 
da disse bliver brugt bredt på tværs af skolen. Fællesaktiviteterne 



giver en diversitet og opfattes som en vigtig del af børnenes 
almene dannelse, anderledes oplevelser og styrkelse af 
fællesskaber og relationer. Dog kan der gøres besparelser på for 
aktiviteter rettet mod udskolingen.  

Vedr. pkt. 20. Der ønskes ikke forringelser på rengøringen, hvis 
en tilbagegang til 2020-niveauet betyder dette. Der er en udtalt 
bekymring om elevernes reaktion på dårligere rengøringsniveau.  

 

5 min 6. Fremtidsvisioner for Lind Skole - status 

 

Orientering LN Lisbeth gennemgik status på fremtidsvisioner for Lind Skole. 
Lærerne har været igennem samme øvelse som bestyrelse var 
ved sidste møde. Deres input blev gennemgået.  

15 min 7. Skoleudviklingssamtale – Datapakke fra uddannelsstatistik Orientering/ 
drøftelse 

LN/SLJ Lisbeth orienterede om data til skoleudviklingssamtalen.  
Der skal bruges to skolebestyrelsesrepræsentanter (Dennis Rikke, 
Kate), to lærere og to elever til små videosekvenser omkring Lind 
Skole.  

Særligt fokus på ”Støtte og inspiration” hvor der har der et 
opfølgende arbejde blandt lærerne i afdelingerne. Dette har givet 
et værdifuldt blik ind i elevernes forståelse omkring støtte og 
inspiration, som lærerne kan arbejde videre med.  

 

10 min 8. Fælles skolebestyrelsesmøde – 7. Februar Drøftelse LN Indsamling af punkter til det fælles skolebestyrelsesmøde med 
Højgårdskolen og Arnborg-Kølkær Skole. Der blev nævnt et punkt 
ang. drøftelse af skolernes trivselsråd og hvordan de arbejder. 

  

10 min 9. Rigets tilstand 

Skolelederen orienterer om emner/temaer og andet der  

har indflydelse på skolens hverdag 

Orientering LN Der er behov for også at få et blik for almendelen af skolen, hvor 
vi i en årrække har haft et styret fokus på de sårbare elever.  

Vi oplevede i sidste uge en række uheldige episoder på 7. årgang. 
Disse er blevet behandlet. Forældre, elever og SSP er inddraget.  

MUS-samtaler bliver afholdt pt. Det samme med skole/hjem-
samtaler.  

Godkendelse af H/D-lokalet forløber planmæssigt. Økonomien 
hertil er stadigvæk tilgængelig for Lind Skole. 



Personaleforeningen gør et stort stykke arbejde på skolen – 
særligt her i den kommende juletid.  

  

15 min 10. Meddelelser: 

- Skoleledelsen 

- Skolebestyrelsesformanden 

- Personalet 

- Andre 

Orientering Alle Skoleledelsen: 
- 2 pæd.medhjælpere har sagt op. Der er et stillingsopslag 
undervejs.  

- Stor begejstring over træværkstedet i SFO1. 

- Skolens fødselsdag blev afholdt forrige mandag. Legat til 
Margrethe. 

- Vejledninger til lån af skolens lokaler og overnat er lagt ud på 
skolens hjemmeside.  

- Lærernes skemaer for næste halvår er til gennemsyn blandt 
lærerne.  

- der er stor tilgang af elever til Lind skole, særligt blandt de 
ældste årgange.  

 

Skolebestyrelsesformanden: 

- møde på Lundgårdsskolen omkring budget og ”Sammen om 
skolen” 

 

Personalet: 

- eleverne glæder sig til juleklippedagen. 

- for de ældste elever venter karakterer og projektugen. 

 

 11. - Punkter til næste møde Drøftelse Alle Da budgetbehandlingen i kommunen er forsinket, forventes 
dette først klar til kommende bestyrelsesmøde. 

 12. Eventuelt Drøftelse Alle I.a.b.  

 


